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Адрес GLASFABRIEKEN van Brabant nv. 
De Pintelaan 272 
9000 Gent

Телефон 0032 9 220 55 39

Факс 0032 9 220 59 75

Интернет www.vb-glass.com

 

Год основания 1959

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Pascal Van Styvendael 

Phone: 0032 9 220 55 39  
Fax: 0032 9 220 59 75  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Wholesale of glass bottles for wine, beer, champagne, longneck, spirits, soft drinks etc.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Glasfabrieken van Brabant has been in the glass business since 1959. 

After many years of manufacturing experience, Glasfabrieken van Brabant became a glass trader and now operates from Ghent as a partner for
international glass-makers. 
Our logistics centre is also managed from Ghent. 

Management of the company has long been in the capable hands of Pascal Van Styvendael and Geert Ferket. Likewise, the expertise and hard work
of our highly-motivated workforce are a further guarantee of our continued success. 

We know all there is to know about bottles and jars and our workmanship is highly valued by breweries and foodstuff manufacturers both in Belgium
and abroad. In addition to our standard range, we can also provide an unlimited number of possible solutions to help you find exactly the right bottle or
glass packaging for your product. 

We would also be very happy to develop new glass packaging customized to meet special requirements.

Company Profile of GLASFABRIEKEN van Brabant nv.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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